
 

 

Indkaldelse/Referat 

Bestyrelsesmøde i AMOK 
Dato: Tirsdag d. 9 oktober 2018  18:45-20:30 

Deltagere: Jens Dalsgaard (formand), Michael Harder, Jette Grønhøj, Helle Hastrup, Marlene Andersen (næstformand), Susanne 

Stamhus (Kasserer) 

Referent: Marlene 

Mad: næste gang Jens 

 

Punkt Hvad skal vi udrette Referat 
Information 
 

Vi skal informeres om GDPR v. Jens 
 
 
 
 
 
 
 
Aalborg Halvmarathon v. Jens 
 
 
 
 

Jens har undersøgt forskellige GDPR løsninger. Vi 
vælger google.docs. Formand og kasser får 
adgangsnøgler. De data vi skal være 
opmærksomme på at opbevare efter GDPR 
standarter er medlemmers adresser og 
telefonnumre. Jens skriver det GDPR dokument vi 
skal have liggende.  
 
Ny rute på vej, som gør at løberne ikke kommer til 
at holde for trafik. Bl.a. kommer ruten til at gå 
gennem Zoo. Ruteændringerne betyder at 
trafikken i Hasseris ikke lukkes inde under løbet. 



 

 
 
 
Jens vil introducere til vores arkivstruktur 
i googledocs 
 
 

Ruten går stadig igennem tunnelen og over 
Limfjordsbroen.  
 
 

Udvalg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gennemgang af 
Årshjulet 

Vi skal lægge en plan for det videre 
arbejde i udvalgene, herunder hvordan vi 
får dem i gang. Marlene sætter punktet i 
gang. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi skal gennemgå Årshjulet som det ser 
ud nu, tjekke op på om alle årlige 

Madholdet består af: Malene, Lene Korsgaard og 
Thorleif. 
Klubudvikling: Anne Sofie, Matthias, Patrick og 
Maria Trabjerg 
Træning i Amok: Jim, Lisbeth Imer, Kim Wrobel, 
Jørgen Klit og Anette Ørbæk 
Løbearrangementer: Klaus Rønø, Kim Wrobel, 
Anne Sofie, Patrick Ottesen, Matthias Wrobel, 
Preben Kyneb, Bo Gerner Nielsen, Niels og Berit 
Møller, Bodil Pilgaard, Pernille Brandt 
Traditioner: Jim, Bjarne Lund og sofie Haals 
Klublokale: Finn Rigaard Madsen, Christoffer 
Jepsen, Mikkel Hastup 
 
Tovholdere fra bestyrelsen indkalder i nærmeste 
fremtid udvalgene til et opstartsmøde. På 
møderne skabes et overblik over udvalgenes 
opgaver. Opgaverne prioriteres og fordeles 
efterfølgende mellem  medlemmerne.  
 
Alle udvalg skal have afholdt et møde og være i 
gang inden udgangen af 2018 
  
Vi har gennemgået årshjulet med de aktiviteter der 
var / er plottet ind i 2018. De enkelte udvalg 
udarbejder drejebøger / sørger for, at der er 



 

aktiviteter og deadlines er på. Jette 
indleder punktet 

udarbejdet drejebøger til de forskellige 
arrangementer, og sørger for at drejebøgerne 
indeholder datoer for vigtige deadlines og lign. 
 
 

Fortræning til Aalborg 
Halvmarathon 

Vi skal drøfte om vi skal igangsætte et 
fortræningshold til Aalborg 
Halvmarathon. Harder sætter punktet i 
gang. 

Bestyrelsen vil arbejde for at fortræningen til 
Aalborg Halv kommer til at ligge i klubberne frem 
for den måde det blev afviklet på i foråret. Vi vil i 
stedet foreslå DGI at afvikle nogle få men folkelige 
rutefremvisninger.  
 
Marlene tager punktet op med Jens Radmer i 
morgen, og foreslår det kommer på som punkt til 
næste styregruppemøde. 

Evt.  Næste bestyrelsesmøde d. 6. november. Jens tager mad med og Marlene er 
referent…  

 

 

 


